

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll 5 2025

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll Styrelsemöte 5 250415.pdf

Storlek: 100509 byte

Hashvärde SHA256:

ff288cb3f57e0c827ca9a44dafbb112418ee91f8beeb5dffec636ad673ac8ddf

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 2:

Petra Christina Åslund

Signerat med BankID 2025-04-24 12:01 Ref: 0196673e-3374-7b5f-8f24-6cd6a34afb38

Ove Lennart Arvidsson

Signerat med BankID 2025-04-24 10:19 Ref: 019666e1-463f-7156-a9c4-33d00711619a



PROTOKOLL

Styrelsemöte 5, Verksamhetsåret 2025

Datum Tisdag 15 april

Tid 18.00

Plats: Järnholmen

Närvarande: Jerker Andersson, Lennart Arvidsson, Petra Åslund, Markus Nieminen, Eva Emanuelsson

Frånvarande: Ingegerd Kempe, Claes Hedberg

1 **Mötets öppnande**

- Ordförande Jerker Andersson förklarar mötet öppnat.

2 **Val av justerare**

- Petra Åslund och Lennart Arvidsson utses att justera protokollet

3 **Dagordningens godkännande**

- Dagordningen godkännes med tre tillägg till övriga frågor
 - 8 c Protokoll
 - 8 d Ångpannan Frislund
 - 8 e Inköp
 - 8 f Besökare

4 **Föregående mötes protokoll**

- En genomgång ger vid handen att det kan läggas till handlingarna

5 **Snabbarapporter**

- Petra har varit i kontakt med Lerums Bigårdar men det är svårt med transporten till Jernholmen om vi inte beställer stora kvantiteter (tex 99 hinkar Bifor, minst en pall med glasburkar) Att beställa stora kvantiteter är inte aktuellt för oss.

Ett annat alternativ kan vara Utby Maskin som säljer för Töreboda. Jerker kontaktar Utby Maskin och Jerker kollar även med Lerum var de gör sina inköp

- Eva har fått tag på en av våra tre sponsorer de andra har inte svarat. Eva fortsätter.
- Lennart lyfter att det kanske kan vara aktuellt att kolla med Serneke som äger och hyr ut Tallhyddan. Eva och Lennart undersöker om Tallhyddan kan vara sponsor i någon form.
- Lennart redovisar sitt arbete med kuplagen, se bifogat dokument.
- Lennart informerar om att gruppen som bildades i Gräfsnäs har nu bjudit in till ett möte och planerar att ses.

6 **Utvärdering av genomförda aktiviteter (stående punkt)**

- Ingen aktivitet att utvärdera sedan förra mötet.

7 Planering av vårens medlemsmöten/aktiviteter,

a/ Vårstädningen 26 april

Trädgårdsgruppen

- Lennart är kontaktperson och ser till att det kommer ut i vår Facebookgrupp

b/ Medlemsmötet 28 april (Reseberättelse + ?

Ansvariga

- Planerat tema "Reseberättelse" blev inte som tänkt eftersom Lennart inte träffade några biodlare under sin resa till Makedonien.

Nytt tema blir diskussion om "Varför lämnar bin sina kupor trots att det finns mat."

Jerker fixar mötet och Petra fixar fikat.

c/ Bussresa med Lerum. 10 maj. Samåkning ?

Vem/vilka samordnar ?

- Det är väldigt få anmälda till bussresan Jerker skickar ut informationen på nytt

d/ Öppet Hus startar. Bemanningslista.

Vem/vilka ansvarar ?

- Öppet hus startar den 13 maj och då är det viktigt att alla i styrelsen närvarar.

Lennart gör en bemanningslista där man sätter upp sig som ansvarig för öppnande av klubbhus och att det finns fika.

e/ Marknad, Nolby Gård 17 maj kl 10-14.

Ansvariga?

- Eva hämtar honung för att kunna sälja 40 burkar, Eva ser till att de är etiketterade och stämplade med hållbarhet 2608

- Lennart kollar vilka som kan vara med från kuplagen

- Jerker kollar om Roland har en drottning i en visningsram

f/ Nordens Ark/Väderöarna. Juli månad. Förslag datum.

Ansvariga: Jerker + ?

- Jerker kontaktar Ann-Charlotte som är kontakten mot Nordens Ark och ansvarig för bina på Väderöarna Ann-Charlotte bokar båt 12 personer i varje båt maximalt 4-5 båtar

Vi önskar få göra resan till Väderöarna i början av juni preliminärt den 5 eller 12 juni.

8 Övriga frågor

a/ Pris för honung till återförsäljare

- Mötet beslutar att vi säljer till återförsäljare för 60 kr / 500g burk

b/ Hyra Christinaesalen ? 1120,- kr

- Christinaesalen är ett bra alternativ som vi provar nästa gång vi ska ha ett större möte centralt i Alingsås

c/ Protokoll

- Markus påtalar att Eva har missat att ta med ordförande och sekreterar i protokollet.

Mötet önskar att hela styrelsen ska få ta del av protokollet innan juste rare slutgiltigt justerar.

d/ Ångpannan Frislund

- Jerker har varit och tittat på ångpannan och det är en stor otymplig maskin.

Mötet beslutar att vi går ut till alla i föreningen att vi skänker den om någon vill ha den. Den skänkes i befintligt skick där den står och man får själv ombesörja hämtning.

Om ingen i föreningen önskar ta över den så skänker vi den publikt genom annons.

e/ Inköp

- Markus kassör har ett förslag att alla inköp över 500kr ska godkännas av styrelsen.

Mötet beslutar att Markus ska kolla med revisorerna hur de önskar hantera frågan om godkännande av inköp

f/ besökare

- Har vi utrustning för att ta emot barn som besökare. En snabb inventering visar att vi några barndräkter

9 Nästa möte

- Nästa möte blir den 26 maj på Jernholmen

10 Mötets avslutande

- Ordförande förklarar mötet avslutat

Ordförande

.....
Jerker Andersson

Sekreterare

.....
Eva Emanuelsson

Protokollet justeras

.....
Petra Åslund

.....
Lennart Arvidsson